

**-Ремонтная плата 65109138-03-
- Main PCB spare part code 65109138-03 –**

St Brieuc / Ph. CORRE

IMP-12-009-SB

Date: 9 January 2012

Country/Все : _____

All

Все

Tous

Boilers/Котлы : _____

Galileo condensing

Галилео конденсационные

Galileo à condensation



Subject/Тема : _____

Following the upgrading of the main PCB 65109138-03 delivered in spare part, you can find below informations about its composition and its utilisation.

После модернизации электронной платы 65109138-03 поставляется как запасной части, ниже представлена информация о его составе и его использовании.

Suite à l'évolution du Circuit Imprimé Principal PDR 65109138-03, vous trouverez ci-dessous des informations sur sa composition et son utilisation.

Information/Информация : _____

The main PCB 65109138-03 is composed by the following elements :

Main PCB	Kit Eeprom Gal2 E-Combi	Kit Eeprom Gal2 E-Combi-2
Instruction booklet code 420010400200 (boiler with old combustion group)		Instruction booklet code 420010400300 (boiler with the new combustion group having the integrated manchette and the green silencer)
It's important to update the power setting parameters 231, 232, 233 and 234 before switch on the boiler.		

Ø The 2 kits Eeprom are only used on E-Combi boilers for UK market.



E-Combi = Boiler with the old combustion group



E-Combi-2 = Boiler with the new combustion group

Ø The 2 instruction booklets differentiate boilers with the old combustion group and boilers with the new combustion group having the integrated manchette and three green silencer.

Ø On page 4 of each booklet, you have the list of parameters to verify.

Ø Starting from page 7 of each booklet, sheets for each models of boilers are available.

Коробка с новой платой 65109138-03 содержит следующие элементы:

Электронная плата	Комплект ключей Gal2 E-Combi	Комплект ключей Gal2 E-Combi-2
		
Краткая инструкция по установке платы 420010400200 (котлы старой конструкции)		Краткая инструкция по установке новой платы 420010400300 (котлы новой конструкции)
		
 Перед включением котла обязательно настроить новые значения мощности в параметрах 231, 232, 233 234!		

Ø ВНИМАНИЕ!!! 2 комплекта ключей Eeprom в пакетах для котлов E-Combi предназначены ТОЛЬКО ДЛЯ ВЕЛИКОБРИТАНИИ!



Ø 2 различные инструкции: одна для котлов со старым глушителем и вторая для новых, с зеленым глушителем

Ø На 4 и 5 страницах обеих инструкций находится перечень параметров меню, которые следует настроить перед запуском котла.

Ø Начиная с 7 страницы, в каждой инструкции представлен лист с новыми значениями параметров для каждого котла, подлежащих корректировке.